

《耆樂您為先》 “Special Offer”

「回饋」 長者計劃

for Senior Citizens

1

「半價」成為永久會員

\$11,000*

“Half price”

for joining Life member

*備註：原價港幣22,000，優惠適用於65歲或以上長者。
Remarks: Original price \$22,000, promotion offer for senior citizens aged 65 or above.

2

長者會員福利

- 豁免入會費
- 終身24小時免費全天候緊急支援及拖車服務*
- 賽車駕駛執照半價優惠*
- 專業二手車驗車服務9折優惠
- 貼心代辦汽車保險

*備註：以上會費提供最多兩輛已登記之私家車提供24小時免費路邊支援及拖車服務，須根據香港汽車會所訂規章提供，細則另有參考。本會有權隨時修改服務條款及細則，無須另行通知；賽車駕駛執照半價優惠不包括/適用於每年體檢費用。
Remarks: The entrance fee covers 24hr free roadside emergency rescue service for TWO nominated private cars subject to the rules and regulations of the association. HKAA reserves the right to amend the terms and conditions of service at anytime without prior notice; Half-price discount for racing licence does not apply to medical examination.

條款及細則：

1. 優惠期至2020年12月31日； 2. 不可兌換現金及與其他優惠同時使用； 3. 必須預先登記及出示身份證明文件以作記錄； 4. 本會有權不接納個別申請，所有申請必須通過香港汽車會常務委員會最後批核； 5. 免息分期付款計劃只適用於Visa卡及萬事達卡，申請人必須簽署信用卡免息分期付款計劃授權書及須受有關條款及細則約束，詳情請向會員部查詢。 6. 本會有權隨時終止此優惠及修改其條款細則，無須另行通知，如有任何爭議，本會保留最終決定權。

Terms and conditions:

1. Offer valid to 31/12/2020; 2. The Offer cannot be exchanged for cash or used in conjunction with any other promotional offers; 3. Must be pre-registered and present the identity document for record; 4. All applications are subject to the final approval of HKAA General Committee. HKAA reserves the right to reject the application; 5. Interest-free monthly instalment plan only applicable to Visa card and Master card, applicants must fill in the credit card authorization form with terms and conditions apply, for details please contact membership department; 6. HKAA reserves the right to suspend, vary or cancel the above Offer and amend the relevant terms and conditions at any time without prior notice. In case of any disputes, the decision of the HKAA is final and conclusive.

3

免息分期 x 10 月 Monthly Instalments

查詢 Enquiry : 3583-3615

電郵 Email: membership@hkaa.com.hk